نموذج رقم (A-1-3) Form No. (3-1-A)



النســر الـعـربـي للـتـأمـين عضو في مجموعة البنك العربي

To: Jordan Securities Commission

Amman Stock Exchange

Date:19/2/2019

Subject: Invitation to Attend the Ordinary

General Assembly Meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان

التاريخ: 2019/2/19

دعوة حضور اجتماع الهيئة العامة العادي

The Board of Directors of (Al-Nisr Al-Arabi Insurance Company) cordially invites you to attend the company's Ordinary General Assembly Meeting which will be held on Thursday , 25/4/2019 at 11:00AM, at (Company headquarters Shmeisani- Essam Ajlouni St. building No.21) to discuss the following matters:

يتشرف مجلس الإدارة بدعوتكم لحضور إجتماع الهيئة العامة العادي السنوي الذي سوف يعقد في تمام الساعة الحادية عشرة من صباح يوم الخميس الموافق 2019/4/25 في مكاتب الشركة الكائنة في الشميساني – شارع عصام العجلوني – بناية رقم 21 ، وذلك لبحث الأمور المدرجة على جدول الأعمال وإتخاذ القرارات المناسبة بشأنها:

Subject:	Insert (X) when applied	الموضوع:
1. Reciting and approving the minutes of the previous ordinary meeting of the General Assembly which was held on 19/4/2018	X	1. قراءة محضر اجتماع الهيئةالعامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 2018/4/19 والمصادقة عليه
2. The Report of the Board of Directors on the activities of the Company during the year 31/12/2018, along with its future plans for 2019	X	2. تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 2018/12/31 والخطة المستقبلية للشركة لعام 2019
3. The Report of the Company's auditors on its financial statements for the year ended 31/12/2018	X	 تقرير مدققي الحسابات حول البيانات المالية نلسنة المالية المنتتهية في 2018/12/31
4. To discuss and approve the financial statements for the year ended 31/12/2018	X	4. مناقشة الميزانية العمومية وحساب الأرياح والخسائر والمصادقة عليها

بورصة عمان الدانسرة الإدارية والمالية البديسوان ١٠١٥ نبد ٢٠١٩ الرقم التساس: 2 000 رقم اللف: 3 000 الجية المفتصة: الم الروال (



5. To Approve the deduction of JOD 19,370 from our profit before tax as statutory reserve	X	 الموافقة على إقتطاع مبلغ 19,370 دينار رسعة عشر ألفا وثلاثمائة وسبعون دينارا) من
And to approve the circulation of JOD 846,892 as returned earnings for the following period.		صافي الأرباح كإحتياطي إجباري على مستوى البيانات المالية الموحدة، والموافقة على تدوير مبلغ 846.892 دينار (ثمانمانة وستة وأربعون ألفا وثمانمائة واثنان وتسعون دينارا) كأرباح للفترة اللحقة.
6. To approve the distribution of 25% as cash dividends for shareholders	Х	 الموافقة على توزيع أرباح على المساهمين بنسبة 25% نقداً.
7. Discharging the Board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31/12/2018	X	 ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في2018/12/31
8. Electing the Company's auditors for 2019, and deciding on their remunerations or authorizing the Board of Directors to determine such remunerations	X	8.انتخاب مدققي حسابات الشركة للسنة المالية 2019 وتحديد أتعابهم او تفويض مجلس الإدارة بتحديدها
9. Any other matters which the General Assembly proposes to include in the agenda, and are within the work scope of the General Assembly in its ordinary meeting, provided that such a proposal is approved by shareholders representing not less than 10% of the shares represented in the meeting	X	2.أي أمور أخرى تقترح الهيئة العامة إدراجها في عدول الأعمال ويدخل في نطاق أعمال الاجتماع عادي للهيئة العامة على أن يقترن أدراج هذا لاقتراح في جدول الأعمال بموافقة عدد من مساهمين يمثلون ما لا يقل عن (10%) من لأسهم الممثلة في الاجتماع
Kindly accept our highly appreciation and respect Company's Name: Al-Nisr Al-Arabi Insurance Company General Manager's Name: Signature: Acou Santa Manager's Name		يقضلوا بقبول فائق الاحترام،،، سم شركة: شركة التأمين التأمين عم المدير العام: وقيع المدير العام: وقيع المدير العام: وقيع المدير العام:

